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VERSLAG  JAARVERGADERING VERENIGING VRIENDEN VAN ABBEMUSEUM  

d.d. 5 oktober 2021 Auditorium Van Abbemuseum Eindhoven 

Aanwezig: 21 leden, 10 afwezig mb. 

 

1.Opening                                                                                                                                                     

Voorzitter Stefan de Bever verwelkomt de aanwezigen en stelt de bestuursleden Jan Verheugt, Karin 

Overdijk, Joost van Dijk en ondergetekende voor. Hij complimenteert het Van Abbe met de mooie 

tentoonstelling DWARSVERBANDEN. 

 

2. Vaststellen agenda                                                                                                                                            

De agenda wordt vastgesteld. 

 

3. Vaststellen notulen van de ledenvergadering van 8 en 30 oktober 2020 

Geen opmerkingen. De verslagen zijn daarmee definitief en worden vastgesteld.                              

 

4. Verslag activiteiten 2020/2021                                                                                                                      

Rita Bosch doet verslag van de activiteiten, die vanaf de laatste ledenvergadering in oktober 2020 tot 

heden werden georganiseerd. Vanwege de Corona maatregelen hebben we ook het afgelopen jaar 

door veel fysieke bijeenkomsten zoals de salons en de excursies een streep moeten zetten. Digitaal 

hebben we geprobeerd het contact met onze leden te onderhouden.  

Iedere week wordt op ons op Instagram(vrienden Van Abbemuseum) account een kunstwerk uit de 

museumcollectie besproken. 

Op het blogspot(https://vriendenverenigingvanabbemuseum.blogspot.com) van de vrienden worden 

regelmatig interessante artikelen geplaatst. En werden er twee vlogs/filmpjes met twee vrienden 

opgenomen. 

In oktober 2020 konden we nog een salon organiseren. Ook die maand hielden we de (uitgestelde) 

algemene ledenvergadering en nog een tweede ledenvergadering. 

In april 2021 was er een digitale museale rondleiding door de presentatie POSITIONS#6.BODYWORK 

en in mei 2021 volgde de online lezing over Gustav Klimt. 

Toen de coronamaatregelen versoepelden in juni van dit jaar was er een ontvangst bij Galerie 

Pennings bij de tentoonstelling van Toos Nijssen.  

In september werden onze vrienden uitgenodigd voor de Preview van DWARSVERBANDEN.  

Voor het komende jaar staan er iedere tweede zaterdag van de maand(m.u.v. juli en augustus) salons 

op de agenda. De excursies worden weer opgestart en we onderzoeken de mogelijkheid om volgend 

jaar de Documenta Kassel te bezoeken. Volgende activiteiten zijn de salon as zaterdag en een 

kunstwandeling.  
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5. Financiële zaken                                                                                                                                                  

5a Toelichting penningmeester op jaarrekening 2020                                                                                        

Joost van Dijk: het jaar 2020 sluiten we af met een verlies. De bijdrage aan het Jubileumcadeau kwam 

ten laste van het vermogen. De netto baten zijn wat teruggelopen, met name omdat ons ledenaantal 

zakte. Hoe nieuwe leden te werven is een voortdurende zorg van het bestuur. Anderzijds hebben we 

vanwege de coronamaatregelen minder uitgaven gehad. De bijdrage aan het museum daalde(naar 

rato aantal leden).                                                                                                                                                  

De accountantskosten liepen wederom op vanwege extra werkzaamheden betreffende het behoud 

van de ANBI status.  

Concluderend kunnen we nog steeds spreken van een gezonde vermogenspositie van onze 

vereniging weliswaar met de kanttekening van een teruglopend ledenaantal en voor het bestuur 

aandacht voor de opzet van een tweede kunstmap. 

Gevraagd wordt wat het cadeau inhield? Dit betreft onze bijdrage aankoop werken van Stijn Peeters. 

Zie eerdere verslagen ALV en Journaals op onze website. 

5b. Verslag kascommissie                                                                                                                                        

De kascommissie bestaande uit Els Hoekman, Ceciel van Bergeijk en Leo Steinhauzer doet verslag. 

Leo leest het verslag voor. De kascommissie stelt voor de jaarrekening 2020 goed te keuren. 

5c. Goedkeuring jaarrekening 2020                                                                                                                           

De jaarrekening 2020 wordt goedgekeurd. 

5d. Benoeming Kascommissie                                                                                                                             

Els Hoekman is aftredend. Als lid van de kascommissie wordt benoemd Herman van Rooijen. De 

aanwezigen gaan akkoord.  

5e. Decharge bestuur                                                                                                                                              

Décharge wordt verleend aan het bestuur voor het gevoerde beleid.  

 

6. Toelichting Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen                                                                                                                                                
Jan Verheugt licht de in juni van dit jaar ingevoerde wet(zie bijlage) voor alle verenigingen en 
stichtingen toe. Hij noemt een aantal principes/beginselen waaraan een goed bestuur en toezicht 
dient te voldoen: integriteit, transparantie, beheersbaar risico, collegialiteit en democratisch 
besturen.                                                                                                                                                                   
In grote lijnen voldoet onze vereniging aan de eisen van deze nieuwe wet. Wat wij(uiterlijk binnen 5 
jaar) statutair nog moeten vastleggen zijn een richtsnoer voor bestuurlijk handelen, een belet- en 
ontstentenisregeling en een bepaling over handelen bij tegenstrijdig belang.                                                                                                                                
Joost: onze cijfers worden jaarlijks gecontroleerd door de accountant. Er vond overleg plaats om de 
oplopende kosten te drukken. De extra kosten vanwege onze ANBI status waren eenmalig.  

 

7. Voortgang acties beleidsplan Vrienden 2020-2024                                                                                                                   
Jan Verheugt geeft een toelichting op de acties van afgelopen jaar, zie bijlage zijn notitie.                            
- Jammer genoeg is het niet gelukt om de teruggang van het aantal leden te stoppen. We hebben 
hoop dat de komende periode, nu we onze activiteiten weer kunnen opstarten, het aantal leden 
kunnen behouden en nieuwe leden kunnen werven.                                                                                             
– wat social media betreft hebben we een Instagram account aangemaakt, zie ag. punt 4.                     
– de welkomst attentie voor nieuwe leden heeft nog geen vorm gekregen. De catalogus, waarover 
gesproken werd is nog niet gemaakt.                                                                                                                    
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- wat de naamsbekendheid van de vrienden betreft staan wij bij de ingang nu ook vermeld als 
steunend het museum.                                                                                                                                            
– de structuur van onze vereniging en mogelijke uitbreidingen daarop, wordt binnenkort in het 
bestuur besproken. Te denken valt aan een extra ‘’stap’’ tussen vriend en donateur.                                                                                                      
– ons blad werd afgelopen jaar vernieuwd. De KwArtsen(met aanmeldingsbrochure) worden op 
diverse plekken in Eindhoven verspreid, dit was tijdens ‘’corona’’ uitgesteld.                                                                                                                     
Komend jaar zal de honderdste uitgave zijn. Een lezersonderzoek vindt in 2022/2023 plaats.  

Piet Van Bragt vraagt naar de redenen van opzegging? Rita: verhoging/aanpassing lidmaatschap, 
overlijden, leeftijd, corona. Stefan: we onderzoeken of we professionele hulp kunnen inschakelen om 
de ledenwerving een extra stimulans te geven. Ook onderzoeken we of we met de Promotoren van 
het museum tot een gezamenlijk actie kunnen komen om vrienden te werven. 

Verschillende suggesties worden gedaan; facebook pagina, 65+ pakket, vergroten bekendheid bij 
vrijwilligers van het museum, vriendencafé, netwerkplek, uitbreiding marketing/ communicatie.  

Anastasia meldt dat er veel informatie inzake marketing en communicatie vanuit het museum aan 
gaat komen, informatie waaruit ook de vrienden zullen kunnen putten. 

Nick van Broekhoven pleit ervoor eerst te bepalen welke groep we willen bereiken Rita: dat hebben 
we al vastgelegd in ons beleidsplan. Het zijn toch de ouderen waarop wij ons richten. Pogingen om 
jongeren vriend te maken en te behouden zetten weinig zoden aan de dijk. Opgemerkt wordt dat 
ouderen juist wel ergens bij willen horen en het belangrijk is wat het museum tentoonstelt. We 
hopen dat de prachtige presentatie van ‘’Dwarsverbanden’’ ons ledenaantal een boost zal geven. 
Anastaas: ook het museum doet voortdurend onderzoek naar de diverse groepen bezoekers. In de 
bestuursvergaderingen komen deze onderzoeken zeker ter sprake. 

Alles wat we bedenken en uit willen voeren valt of staat met de inzet van onze vrijwilligers, aldus 
Stefan.  

 

8. Bestuurlijke  zaken                                                                                                                                   
Aftredend en herkiesbaar is Rita Bosch. De aanwezigen gaan akkoord met haar herbenoeming. 

 

9. Rondvraag                                                                                                                                                         

Geen vragen. 

 

10. Sluiting                                                                                                                                                              

De voorzitter sluit de vergadering, hij dankt de aanwezigen voor deze aangename bijeenkomst en het 

meedenken over het ontplooien van nieuwe activiteiten.  

 

 

 

Eindhoven, 6 oktober 2021 

 

Rita Bosch 

 


